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LEIDEN - De lobby tegen de komst 
van het · wijksp.ortpark Roombur 
gerpark-is schadelijk voor het Leid 
se sport- en beweegklimaat. Dat 
zeggen voorzitter Martijn Peetsold 
van de Stichting Topsport Leiden en 
voorzitter Paul Goulmy van de Leid 
se Sport Federatie. 

Peetsold en Goulmy zijn ontstemd 
over de eenzijdige beeldvorming 
rondom het Roomburgerpark. 
Diverse buurtbewoners zijn fel 
tegenstander van de plannen 
voor het Roomburgerpark, dat 
onder meer voorziet in meer 
beweegruimte voor de leerlingen 
van de Lorentzschool, faciliteiten 
voor ongebonden sporters en een 
vierde veld bij hockeyvereniging 

. Roomburg. De discussie gaat 
inmiddels bijna uitsluitend over 
dat hockeyveld. 
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·ceen plastic park' 
Goulmy van de LSF, die de belan 
gen van sporters en sportvereni 
gingen· in Leiden behartigt: "De 
plannen voor het wijl5sportpark 
worden door de tegenstanders 
telkens gereduceerd tot een plan 
voor 'een plastic park'. Dat steekt. 
Het inrichtingsvoorstel voor het 
Roomburgerpark is veel breder 
dan dat ene kunstgrasveld. Het 
geeft ruimte aan de gebonden .en 
ongebonden sporter in Leiden. 
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'Wijksportpark belangrijk voor bewegende Leidenaar' 
• 

Daarnaast wordt er geïnvesteerd 
in biodiversiteit: bomen, planten, 
groen. We hebben op verschil 
lende plaatsen in Nederland, bij 
voorbeeld in Rotterdam, gezien 
hoe waardevol een wijksportpark 
kan zijn voor de omwonenden. Er 
ligt een plan voor een kwalitatief 
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Martijn Peetsold en Paul Goulmy zijn ontstemd over de eenzijdige beeldvor- 
ming rondom het Roomburgerpark (Illustratie: pr). · 
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prettig park: groen én met ruimte 
voor bewegen. Daarmee kan het 
Roomburgerpark een belangrij 
ke plek worden voor een nieuwe 
generatie Leidenaars. Hier geldt 
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Vri" r · 
Daarna volgde een lange periode 
als vrijwilliger bij Swift, Mede 
onder zijn leiding werd een club- • 
huis gebouwd bij wielerparkoers 

de regio, met· alle onnodige ver 
voersbewegingen van dien. Pas 
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als je binnen de grenzen van een 
stad voldoende voorzieningen 
hebt wordt die stad leefbaar. Daar '""' 
hoort groen bij, maar zéker ook de 
mogelijkheid om te sporten. Daar- 
bij moeten we ons ook realiseren 
dat we in een stad leven waar niet 
alles maar kan. We delen metveel 
mensen een kleine ruimte. Dan is 
het een beetje geven en nemen." 
Buurtbewoners zijn vooral kri 
tisch over de wens van hockeyver 
eniging Roomburgvooreen vierde 
hockeyveld. Kritiek die Peetsold 
eri Goulmy allebei resoluut van 

· de hand wijzen. "De wens om uit 
te breiden is al jarenlang bekend. 
Daarom was het één van de uit- ' 
gangspunten in het participatie 
traject. Net zoals de wensen van 
de omwonenden mochten worden 
ingebracht. Er ligt nu een concept 
waarin zoveel mogelijk met al die 
wensen rekening is gehouden. Het 
is gek dat omwonenden nu zeggen , 
dat hun wensen wel legitiem zijn, 
en die va-n de hockeyvereniging 
niet. Zo werkt participatie-natuur 
lijk niet", aldus Goulmy. 
Het weerhield de omwonenden er 
niet van het initiatief tot een refe 
rendum te starten. "Een slechte 
zaak", meent Peetsold. "Zo wordt 
er weer gepolariseerd in een 
tijd waarin we veel meer gebaat 
zijn bij samenwerking. Het is zo 
zonde. Als ik naar hun gekleur 
de vraagstelling kijk, dan vraag 
ik me af of de tegenstanders wel 
beseffen dat ze de behoefte van 
vooral jonge Leidenaars dwarsbo 
men met hun houding. Door tel 
kens te hameren op watervolgens 
hen wordt ingeleverd, zijn ze com 
pleet uit het oog verloren wat het 
wijksportpark ook kan opleveren . 
Dat is echt schadelijk." 
Mocht er een referendum komen 
over het Roomburgerpark dan zal 
~it in maart gelijktijdig met de 
Tweede Kamerverkiezingen- wor 
den gehouden. • 

echt: één plus één is drie." 
Peetsold: "Juist in deze tijd hebben 
we gezien hoe bewezen belangrijk 
bewegen is voor mensen. Wij hoor 
den van vele Leidenaars dat hun 
dagelijkse portie beweging hen op 
het diepste van de coronacrisis op • 
de been hield. Stichting Topsport 
Leiden vindt beweegmogelijkhe 
den in de directe omgeving dan 
ook heel belangrijk. En dat geldt 
niet alleen voor het vrijblijvende 
rondje wandelen of hardlopen, 
maar ook voor onze verenigingen. 
Als je ziet hoeveel mensen op een 
prettige, sociale en veilige manier 
kunnen sporten bij hockeyver 
eniging Roomburg, dan is dat iets 
om te koesteren. We willen niet 
dat kinderen met auto's afgezet 
worden bij sportverenigingen in · 
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